

Site.	Matériaux.	Part du propriétaire.	Part de la Ville.
<i>Quartier Ste-Marie.</i>			
Nos 794 à 852 Chaussé...	"	300 00	300 00
Nos 537 à 595 Delorimier	"	290 00	290 00
No 39 Parthenais.....	"	85 00	85 00
Côté Est de Fullum, de Ste-Catherine à ruelle nord.....	"	195 00	195 00
No 278 Parthenais.....	"	215 00	215 00
No 350 Fullum.....	"	1170 00	1170 00
Nos 788 à 790 Ontario....	"	40 00	40 00
Côté N. Ave Champagne, d'Iberville à Poupart..	"	275 00	275 00
<i>Quartier Hochelaga.</i>			
Coin N. O. Ontario et Frontenac.....	"	230 00	230 00
Nos 148 et 150 Ste-Catherine.....	"	90 00	90 00
Coin N. E. Notre-Dame et Davidson.....	"	185 00	185 00
No 260 Désery.....	"	85 00	85 00
Coin N. E. Notre-Dame et Frontenac.....	"	150 00	150 00
Nos 1 à 3 St-Germain....	"	85 00	85 00
Côté Sud de Notre-Dame, vis-à-vis Dominion Cotton Mills.....	"	1100 00	1100 00
No 127 Ontario.....	"	85 00	85 00
No 260 Harbour.....	"	55 00	55 00

Ajournement.

J.-H. DILLON,
Secrétaire.

COMMISSION DES FINANCES

Compte-rendu de l'assemblée du 29 mai.

Sont présents : MM. les échevins Vallières président, Sadler, Carter, Payette et L.-A. Lapointe.

Lu un rapport de la Commission de la Voirie demandant un crédit de \$97,239.70, dont \$48,781.35, payable par les propriétaires intéressés, et \$48,458.35 payable par la Ville, pour la construction de trottoirs permanents.

Résolu : D'approuver ce rapport ; la part de la Ville, savoir : \$48,458.35 à être chargé au crédit voté pour les trottoirs permanents.

Lu un rapport de la Commission de la Voirie pour la construction d'un égout dans la rue Joliette, au coût de \$3,071, de cette somme la Ville devant payer \$171.00.

—Lu un rapport de la Commission des Parcs et Traverses recommandant la construction d'un trottoir dans l'avenue Mont-Royal entre les avenues du Parc et de l'Esplanade.

Résolu : De renvoyer ce rapport à la Commission de la Voirie avec recommandation de faire faire une allée en gravier à cet endroit.

Le paiement des commissaires dans les expropriations des rues St-Lambert, St-Laurent et St-Antoine étant pris en considération, il est

Résolu : De recommander au Conseil de voter à cet effet, la somme de \$10889.

(MM. les échevins Carter et Payette dissidents).

Résolu : De renvoyer de nouveau à la Commission de la Voirie un rapport de cette Commission recommandant la construction d'égout dans les rues Boyer et Joliette, qui ne sont pas des propriétés appartenant à la Ville.

Adopté un rapport de la sous-commission des impressions du 8 mai courant.

Résolu : De demander à la Montreal Water & Power Co., de poser un maître conduit dans la rue Dufferin, entre les rues Comte et St-Zotique.

L.-O. DAVID,
Greffier de la Ville.

Location.	Material.	Proprietor's share	City's share.
<i>St. Mary's Ward.</i>			
Nos 794 to 852 Chaussée..	Flagstone and Coal Tar	300 00	300 00
Nos 537 to 595 DeLorimier	"	290 00	290 00
No 39 Parthenais.....	"	85 00	85 00
W. side of Fullum, from St Catherine to the lane North.....	"	195 00	195 00
No 278 Parthenais.....	"	215 00	215 00
No 350 Fullum.....	"	1,170 00	1,170 00
No 788 to 790 Ontario....	"	40 00	40 00
N. Side of Champagne Av., from Iberville to Poupart.....	"	275 00	275 00
<i>Hochelaga Ward.</i>			
N. W. cor. Ontario and Frontenac.....	"	230 00	230 00
Nos 148 and 150 St. Catherine.....	"	90 00	90 00
N. E. cor. Notre-Dame et Davidson.....	"	185 00	185 00
No 260 Desery.....	"	85 00	85 00
N. E. cor. Notre-Dame & Frontenac.....	"	150 00	150 00
Nos 1 to 3 St Germain ..	"	85 00	85 00
S. side of Notre-Dame, opp. Dominion Cotton Mills.....	"	1,100 00	1,100 00
No 127 Ontario.....	"	85 00	85 00
No 260 Harbour.....	"	55 00	55 00

Adjourned.

J. H. DILLON,
Secretary.

FINANCE COMMITTEE

Report of meeting held the 29th May.

Present : Ald. Vallières, chairman, Sadler, Carter, Payette and L. A. Lapointe.

Read a report of the Road Committee, asking for an appropriation of \$97,239.70, of which \$48,781.35, payable by interested proprietors, and \$48,458.35, payable by City, for the construction of permanent sidewalks.

Resolved : To concur; the City's share, viz., \$48,458.35, to be charged against appropriation voted for permanent sidewalks.

Read a report of the Road Committee for the construction of a sewer in Joliette street, at the cost of \$3,071, out of which the sum of \$171.00 will be payable by the City.

—Read a report of the Parks and Ferries Committee recommending the construction of a sidewalk in Mount-Royal Avenue, between Park and Esplanade Avenue.

Resolved : To refer the same to the Road Committee, with a recommendation that a gravel-walk be made. The payment of Commissioners in the expropriations of St. Lambert, St. Lawrence and St. Antoine streets being considered, it was

Resolved : To recommend Council to vote the sum of \$10,889 for that object.

Ald. Carter and Payette dissenting.

Resolved : To refer back to the Road Committee a report of that Committee recommending the construction of sewers in Boyer and Joliette streets, which are not civic properties.

Adopted a report of the sub-committee on printing of the 8th of May instant.

Resolved : To ask the Montreal Water & Power Co., to lay a water pipe in Dufferin street, between Comte and St. Zotique streets.

L. O. DAVID,
City Clerk.